
 

Referat styremøte 

Molde bridgeklubb 
 

Styremøte 2 2020 

DATO:  08.05.   
TID kl.  18.00 
STED:  Teams 
 
Møte innkalt av:  Cecilie Sandvik 
Møtedeltakere: Pål Dahl, Anne Britt Aas, Inge Dyrkorn, Hanne Katrine Dalseng Øverland, Cecilie 
Sandvik 
 
 Sak 6: 20  Oppstart klubbspilling 

- Norges Bridgeforbund sendte ut smitteveileder for oppstart klubbspilling 
7.mai. Disse er så omfattende at de er umulige å følge opp ved 
klubbspilling på Seilet.  

- Det har kommet forslag om å leie lokaler på skoler. Skolene har imidlertid 
stengt for utleie på grunn av smittevern.  
 
Vedtak: Vi avventer oppstart klubbspilling 

 

Sak 7: 20 Årsmøte 
Vedtak: Vi gjennomfører årsmøtet på Teams 20 
mai. Viktig å få dette gjennomført slik at vi kan søke 
om momsrefusjon før 1.juni. Cecilie kaller inn. 

 

 

Sak 8:20 Nytt spillelokale 

- Hanne, Helge og Cecilie har vært i kontakt med 
leder av pokerklubben angående nye spillelokaler 
for klubben.  

- Det er plass til minimum 10 bord i hovedrommet og 
2 bord i et mindre rom.  

- Kun et toalett som kan være en utfordring 

- Mulighet for å overta lokalene tidligere 

- Lettere å tilpasse smittevern med egne lokaler. Kan 
starte opp klubbspilling raskere. 

- Cecilie kontakter Tore Sunde for å avtale et møte og 
eventuelt diskutere lavere leiekostnader.  
 
Vedtak: Styret ønsker å leie lokalene i Krybba og 
flytte vår aktivitet dit. Det utarbeides forslag om dette 
til årsmøtet. 
 
 
 

 



 

Sak 9:20 Molde Storturnering 

- Avventer godkjennelse fra Norges bridgeforbund. 
Usikker på om årets turnering som er planlagt på 
samme helg som Steinkjer sin turnering vil bli 
godkjent.  

- Diskutert om vi skal kjøre vår parallelt  

- Bør vi se på muligheter for å flytte vår turnering 
senere på året.  
 
Vedtak: Molde Storturnering arrangeres ikke i 2020, 
men vil arrangeres som vanlig i 2021.  

 

Sak 5:20 Eventuelt 
  

 
Referent: Cecilie 


